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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 2. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 12. srpnja 2023. u 16.30 

sati u prostorijama Ureda HTS-a. 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza, Nikolina Babić otvorila je 2. sjednicu Upravnog 

odbora i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, Jasmin Bajić, Mate Matić, Mihovil Švigir, putem ZOOM aplikacije: 

Sanja Brkić, Pero Barović, Petar Šimić, Neven Nakić, pismena suglasnost odluka: Bojan Ružić, 

Mišo Mesić 

Član NO: M. Pepur  i Reno Budić  

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice:  V. Jovanoski, J. Kostanić, Ž. Pongračić  

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice UO  
2. Prijedlog izmjene i dopune Odluke o pravima i obvezama Hrvatskog teniskog saveza i 

organizatora međunarodnih turnira i državnih prvenstava na otvorenom 
3. Prijedlog Odluke o sudačkim pristojbama 
4. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova sudaca na ligaškim natjecanjima u 2023. 

godini 
5. Prijedlog Ugovora Ministarstva prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine 

o zakupu poslovnog prostora u Zagrebu, Gundulićeva ulica 3, površine 176,10 m2, s 
Hrvatskim teniskim savezom 

6. Informacije o održavanju Davis Cupa – grupna faza – rujan 2023. 
7. Razno 

 

Točka 1. 

Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika s 1. sjednice UO HTS-a 

Zapisnik je verificiran jednoglasno. 

Točka 2. 

Prijedlog izmjene i dopune Odluke o pravima i obvezama Hrvatskog teniskog saveza 
i organizatora međunarodnih turnira i državnih prvenstava na otvorenom 

 

Izvršni direktor obrazložio je da je razlog izmjene odluke je konverzija iznosa u euro, te dopuna 

obrazloženja odluke da se izvješće o provedbi turnira mora dostaviti u roku od 60 dana od 

završetka turnira. 
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Odluka je donesena jednoglasno, bez rasprave. 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o sudačkim pristojbama 

Izvršni direktor obrazložio je prijedlog sudačkih pristojbi te naglasio da su ITF pristojbe su 

ostale na ITF minimumu, a pristojbe za domaće turnire povećane su za iznos poreza tako da 

su bruto iznosi postali neto iznosi, te je povećan iznos putnih troškova po km na 0,25 eura. 

Nakon rasprave prijedlog odluke prihvaćen je jednoglasno uz napomenu da Odluka stupa na 

snagu 1. 9. 2023. 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova sudaca na ligaškim natjecanjima u 2023. godini 

Izvršni direktor obrazložio je prijedlog o sufinanciranju troškova sudaca na ligaškim 

natjecanjima  u 2023. kojom bi se klubovima refundirao trošak na način da bi klubovi dostavili 

potvrde o uplati za suce koje bi bile temelj za isplatu subvencije. 

Nakon rasprave prijedlog odluke prihvaćen je jednoglasno. 

Točka 5. 

Prijedlog Ugovora Ministarstva prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine o 
zakupu poslovnog prostora u Zagrebu, Gundulićeva ulica 3, površine 176,10 m2, s HTS-om 

 
Predsjednica je informirala članove UO i NO o dopisu ministarstva u kojem nas obavještavaju 
o Odluci o uređenju odnosa s organizacijama civilnog društva i drugim osobama koju je 
donijelo Ministarstvo. Pripremljen je Ugovor o zakupu poslovnog prostora u Zagrebu, 
Gundulićeva ulica 3, površine 176,10 m2, s Hrvatskim teniskim savezom na rok od 5 godina. 
Do sada je HTS imao sklopljen ugovor na neodređeno sa Gradom Zagrebom koji je imovinu 
prepustio Republici Hrvatskoj, a kojom upravlja Ministarstvo državne imovine. M. Matić 
izražava stajalište da ugovor kao takav treba prihvatiti, jer neprihvaćanje Ugovora dovodi HTS 
u situaciju da se Odlukom Ministarstva razvrgne ugovor i u konačnici dobije se rok od 3 
mjeseca. Zatražen je sastanak u Ministarstvu državne imovine obzirom na ulaganja HTS-a u 
poslovni prostor nakon potresa. 
 
Nakon rasprave prijedlog predsjednice o potpisivanju ugovora o najmu sa Ministarstvom  

prihvaćen je jednoglasno. 

 
Točka 6. 

Informacija o održavanju Davis Cupa – grupna faza – rujan 2023. 

Predsjednica je informirala članove UO o održanim sastancima vezano uz DC u rujnu. Obzirom 

da HTS nije organizator, te da Emotion grupa i ITF traže sufinanciranje od strane Ministarstva 

turizma i sporta u iznosu od 1,5 mil. eura i činjenicu da još uvijek nema službene potvrde za 

sufinanciranje od strane MINTS-a, zaključuje se da će HTS biti samo potpora projektu. HTS u 
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ovom slučaju nije aplicirao za domaćinstvo, pa tako ne možemo ni odustati. Cijene ulaznica su 

definirane, 99 eura za sve susrete za sve dane od 12. – 19. 9., postoji opcija po zemljama i 

cijena je 79 eura, popust od 20% je za mlađe od 26 godina i 50% za mlađe od 16. Nema 

posebnih cijena za klubove. Ravnateljica dvorene Gripe potvrdila je da će uvjeti u dvorani biti 

nemogući zbog toga što klimatizacijski sustav nije u potpunosti u funkciji. Igrači su upoznati sa 

situacijom i čeka se sutrašnji site visit ITF-a i predstavnika zemalja sudionika grupne faze DC-a 

za konačnu odluku. 

 

Razno 

Predsjednica je informirala članove UO i NO o zaprimljenom dopisu od strane HOO-a u kojem  

se informira HTS da je izdato negativno rješenje za prijedlog Statuta HTS-a kojeg su predložili 

tzv. predstavnici u skupštini HTS-a na nelegalno sazivanoj Skupštini HTS-a u Osijeku, te je to 

rješenje dostavljeno u Gradski ured za opću upravu, gđi. Bramberger. Nadalje, zaprimili smo 

od Gradskog ureda za opću upravu rješenje kojim se odbija zahtjev za upis Petra Mirića za 

predsjednika HTS-a. Svi dokumenti nalaze se u pisanim materijalima. 

Izvršni direktor informirao je članove UO i NO na temu terena u Splitu na Baterijama i na 

Brdima. Na sastanku sa predstavnicima Javne ustanove za upravljanje sportskim objektima 

Split zaključeno je da betonska igrališta na terenima Baterije nisu u propisnim dimenzijama za 

održavanje natjecanja, a za postavljanje balona postoji problematika okolnih stambenih 

prostora, te se za najbolje rješenje nudi natkrivanje igrališta konstrukcijom. JUŠOS je nedavno 

preuzeo upravljanje teniskim igralištima u sklopu Š.R.C. Brda koja nisu u funkciji za 

natjecateljski tenis jer je oštećena podloga na više mjesta. Nakon preuzimanja igrališta na 

upravljanje naručena su točna geodetska mjerenja kako bi se moglo pristupiti izradi projekta 

za postavljanja balona za zimsku sezonu. Predviđeno vrijeme za izradu projekta je 10 dana. U 

izradu projekta za postavljenje balona krenulo bi se odmah nakon dobivenih geodetskih 

podataka, te je planiran završetak u prvoj polovici srpnja. Nakon pripreme plana i projekta 

krenulo bi se u postupak javne nabave za nabavu i postavljanje balona. Javni natječaj prema 

planu i projektu treba trajati 30 dana. Očekuje se da bi mogli biti betonski tereni spremni u 

rujnu 2023. a natkriveni za zimu 2024. Rekonstrukcija TC Firule su u dugoročnom planu zbog 

izmjene GUP Split. Na terenima HTK Zagreb radi se na spajanju katastarskih čestica na kojem 

bi se izgradila 4 betonska igrališta, a problem su parkirna mjesta. U prvoj fazi natkrila bi se dva 

betonska igrališta. Financiralo bi se sredstvima iz natječaja MINTS-a. U suradnji s KIF-om rade 

se 2 zemljana i 2 betonska igrališta koja bi bila natkrivena konstrukcijom.  

Obzirom da se Statut mora uskladiti sa novim zakonom o sportu do kraja godine, predsjednica 

je predložila da se održe sastanci ZOOM-om te da se prvi prijedlog Statuta napravi do 1.9.  

Pero Barović informirao je članove UO i NO o održanim sastancima radne grupe za usklađenje 

sustava natjecanja HTS-a i napomenuo da su materijali za izmjenu i dopunu pri samom kraju 

te se očekuju prijedlozi za 15 dana, te će materijali biti spremni za UO. Sportska direktorica 

predložila je da se formira radna skupina za izbor izbornika u sastavu: Juraj Dusparić, Ivo 

Padjen i Jelena Kostanić. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
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Predsjednica je izvijestila da će prijedlog sistematizacije radnih mjesta HTS-a i prijedlog 

Pravilnika o radu i plaćama HTS-a biti pripremljen za listopad ove godine i poslan članovima 

UO kako bi se konačna Odluka o sistematizaciji radnih mjesta, te Pravilnik o radu i plaćama 

HTS-a usvojio u studenom ove godine i uvrstio u financijski plan HTS-a za 2024. godinu. 

Napomenula je da se količina projekata višestruko povećala, te u skladu s tim pozicije i poslovi 

u HTS-u su se promijenili i povećali.  

Predsjednica je predložila članovima UO da se dosadašnjem izvršnom direktoru Vladimiru 

Jovanoskom produži ugovor pod istim uvjetima na novi mandat, a da će se o novim uvjetima 

ugovora izvršnog direktora razgovarati kada će se predložiti Upravnom odboru i nova 

sistematizacija radnih mjesta. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. U raspravi članovi UO M. 

Matić i J. Bajić napomenuli su da inflacija i rast cijena svakako bi trebalo uzeti u obzir kod 

sistematizacije Ureda HTS-a, te je predsjednica istaknula da će se sve detaljno razraditi kroz 

listopad, te će se članovima UO poslati na raspravu. 

Zapisnik sastavila: Željka Pongračić 

 




